

AEON

邁向38周年呈獻:
Towards 38th Anniversary Presents:

2025年 慈善月曆

Wall Calendar Charity Sale



\$10
慈善價
Charity Price

於全線AEON
購物滿\$500
(以即日折實單一發票計算)

或
or
送1個

Redeem a FREE wall calendar
upon purchase of \$500 or above
(net amount and same day single receipt)
in AEON

換購日期:2024年
Redemption Period:

10/18 換/售完即止

項目名稱:

拾起希望 - 海岸清潔大行動

受惠機構:



計劃內容:

透過淨灘活動保持海岸環境清潔, 配合舉辦海岸繪畫比賽及出版海廢圖誌等活動, 鼓勵參加者關注海岸垃圾問題及以減廢、淨灘等方式身體力行協助保護海岸生境。

Beneficiary Organisation:

Green Hope Hong Kong

Name of Programme:

Pick up with Hope - Act to Clean up our Coast

Content:

To encourage participants and the public to protect our coastal ecosystem by reducing waste and increase awareness through a series of coastal clean up, art competition, and publishing HK Ocean Waste Atlas.

換購辦法:

- 由2024年10月18日起, 於全線AEON或AEON網上購物城(www.aeoncity.com.hk)購物滿\$500(以AEON收銀機印即日折實白色單一發票計算), 即送「2025年慈善月曆」1個。每張發票最多可獲贈1個。
- 或於「收銀處」及「顧客服務台」以慈善價\$10購買1個。

Redemption Method:

- Form 18th October 2024 onwards, upon any single purchase of \$500 (White Receipt issued by AEON cash registers & net amount single transaction in same day) in AEON or AEONCITY (www.aeoncity.com.hk) can redeem a 2025 Wall Calendar for FREE. Maximum of 1 piece can be redeemed per transaction.
- OR customers can buy a Wall Calendar at \$10 at all cash registers or customers service counter.

推廣條款及細則:

- 凡惠顧AEON網上購物城而換購之月曆將於送貨時一起送上。
- 月曆數量有限, 換/售完即止。
- 月曆恕不設退換。
- 所有換購月曆收益將用作支持香港綠色希望之「拾起希望 - 海岸清潔大行動」活動。
- 換購金額恕不可累積 AEON MEMBER CARD積分, 並於感謝日恕無折扣優惠。
- 以上活動及推廣須受有關條款及細則約束, 詳情請向店內職員查詢及瀏覽AEON網上購物城網頁www.aeoncity.com.hk。
- 如有任何爭議, 永旺(香港)百貨有限公司保留最終決定權。

Terms and Conditions:

- Customers who make purchase at AEONCITY, the calendar will be sent together with the ordered merchandise.
- Limited stock is available and redemption is valid until stock lasts.
- No refund and exchange for calendar.
- All proceeds will be used for supporting AEON "Pick up with Hope - Act to Clean up our Coast" Scheme of Green Hope Hong Kong.
- The redemption purchase amount cannot be entitled with AEON MEMBER CARD Bonus Point. And no discount offer on Thanksgiving Day.
- Terms and conditions apply. For details, please contact our staff or visit www.aeoncity.com.hk
- AEON Stores (Hong Kong) Co., Limited reserves the right of making the final decision on the above programme in case of any disputes.